

Date: 18/11/2025 2025/11/18

Disclosures and Compliance Section Market Operations Surveillance Department Abu Dhabi Securities Exchange P.O. Box: 54500 - Abu Dhabi

United Arab Emirates

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية ص ب: 54500 - أبوظبي الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: تنويه بخصوص الدعوة للاكتتاب في الأسهم الجديدة من خلال حقوق الأولوية Subject: Notification Concerning the Invitation to Subscribe for New Shares in a Rights Issue

With reference to the invitation issued by **Abu Dhabi Commercial Bank PJSC** (the "Bank" or "ADCB")

regarding the capital increase by way of rights issue,
that was published on 20 October 2025, kindly be
informed that:

("البنك") بشأن زيادة رأس المال من خلال حقوق الأولوية التي تم نشرها بتاريخ 20 أكتوبر 2025، يرجى التكرم بالإحاطة علماً بما يلي:

بالإشارة إلى الدعوة الصادرة عن بنك أبوظبي التجاري ش.م.ع

Due to the official public holiday in the United Arab Emirates on Monday 1 December 2025 and Tuesday 2 December 2025, please note that submitting subscription applications at the branches of the Sole Receiving Bank <u>will not be available</u> during the official public holiday period.

في ظل وجود عطلة رسمية في دولة الإمارات العربية المتحدة يومي الإثنين 1 ديسمبر 2025، يرجى العلم بأن تقديم طلبات الاكتتاب لدى فروع بنك تلقي الاكتتاب الوحيد لن يكون متاحاً خلال فترة العطلة الرسمية.

Please note that during the official public holiday, the subscription will remain available **only** through electronic channels as indicated in the invitation to subscribe.

كما يرجى العلم بأن الاكتتاب خلال أيام العطلة الرسمية سوف يكون متاحاً فقط من خلال القنوات الإلكترونية وفقاً لما ورد في دعوة الاكتتاب.

Thank you for your kind support. We assure you of our continued co-operation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم ومؤكدين لكم التزامنا الدائم.



Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Bashar Khairy
Group Company Secretary
Abu Dhabi Commercial Bank

بشار الخيري أمين سر مجلس إدارة مجموعة بنك أبوظبى التجاري

Copy to:

Chief Executive Officer
Securities & Commodities Authority (SCA)

<u>نسخة إلى:</u> الرئيس التنفيذ*ي* هيئة الأوراق المالية والسلع